
Voorzitter: Deetman

Tegenwoordig zijn 117 leden, te
weten:

Adelmund, Aiking-van Wageningen,
Apostolou, Van Ardenne-van der
Hoeven, Assen, Augusteijn-Esser,
Bakker, Beinema, Van den Berg,
Bijleveld-Schouten, Blauw, Van
Blerck-Woerdman, Bolkestein,
Boogaard, Van den Bos, Van Boxtel,
Bukman, M.M. van der Burg, V.A.M.
van der Burg, Van de Camp, Cherribi,
De Cloe, Cornielje, Crone, Dankers,
Deetman, Van Dijke, Dittrich, Van den
Doel, Doelman-Pel, Van Erp, Esselink,
Essers, Fermina, Van Gelder, Giskes,
De Graaf, Van Heemskerck Pillis-
Duvekot, Van Heemst, Heerma,
Hessing, Hillen, Hoekema, Van der
Hoeven, Hofstra, Van Hoof, Hooger-
vorst, Ten Hoopen, Houda, Huys,
Jeekel, De Jong, Jorritsma-van
Oosten, Kalsbeek-Jasperse, H.G.J.
Kamp, Keur, Klein Molekamp, De
Koning, Korthals, Lambrechts,
Lansink, Leerkes, Liemburg, Van der
Linden, Mateman, Middel, Van
Middelkoop, Mulder-van Dam, Van
Nieuwenhoven, Nijpels-Hezemans,
Noorman-den Uyl, Oedayraj Singh
Varma, Van Oven, Passtoors, Poppe,
Rabbae, Rehwinkel, Reitsma,
Remkes, Van Rey, Van 't Riet,
Roethof, Van Rooy, RosenmoÈ ller,
Rouvoet, Scheltema-de Nie,
Schimmel, Schutte, Sipkes, Smits,
Soutendijk-van Appeldoorn, Sterk,
Van der Stoel, Swildens-Rozendaal,
Van Traa, Ter Veer, Verbugt,
Verhagen, Verkerk, Versnel-Schmitz,
Verspaget, Vliegenthart, Van der
Vlies, Van Vliet, H. Vos, M.B. Vos,
O.P.G. Vos, VouÃ te-Droste, Wallage,
Van Walsem, Van Waning, Weisglas,
Witteveen-Hevinga, Wolters, Woltjer,
Ybema en Zijlstra,

en de heren Van Mierlo, vice-
minister-president, minister van
Buitenlandse Zaken, Voorhoeve,
minister van Defensie, Van Aartsen,
minister van Landbouw, Natuur-
beheer en Visserij, en Patijn,
staatssecretaris van Buitenlandse
Zaken.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer
mede, dat zijn ingekomen berichten
van verhindering van de leden:

Van Gelder, Terpstra, Hoekema, Van
Gijzel en Valk, wegens bezigheden
elders;

Adelmund en Van Nieuwenhoven,
wegens bezigheden elders, alleen
voor de avondvergadering;

Lilipaly en Te Veldhuis, wegens
verblijf buitenslands;

Gabor, wegens verblijf buitenslands,
voor de rest van de week;

Dijksman, wegens ziekte.

Deze berichten worden voor
kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen
stukken staan op een lijst die op de
tafel van de griffier ter inzage ligt. Op
die lijst heb ik voorstellen gedaan
over de wijze van behandeling. Als
aan het einde van de vergadering
daartegen geen bezwaren zijn
ingekomen, neem ik aan, dat de
Kamer zich met de voorstellen heeft
verenigd.

Regeling van werkzaamheden

De voorzitter: Ik stel voor, de
spreektijden voor het debat over de
situatie bij het CTSV vast te stellen
op 7 minuten voor de fracties van de
PvdA, het CDA, de VVD en D66, 5
minuten voor de overige fracties en
2,5 minuut voor de groep-Nijpels en
het lid Hendriks.

Ik stel voor, de debatten inzake het
rapport van de enqueÃtecommissie
opsporingsmethoden als volgt te
laten plaatsvinden. In de week van
16, 17 en 18 april zal de discussie
met de commissie worden gevoerd.
Vervolgens zal het debat met de
regering plaatsvinden in de
vergaderingen van 7, 8 en 9 mei.
Indien en voor zover het debat
tussen Kamer en commissie leidt tot
nadere standpunten van het kabinet,
zullen deze de Kamer uiterlijk vrijdag
27 april bereiken. Aan het slot van de
behandeling, dus na 9 mei, zullen
ook de besluiten worden genomen
over de lijst van beslispunten.

Ik stel voor, toestemming te verlenen
tot het houden van een wetgevings-
c.q. nota-overleg met stenografisch
verslag op:

maandag 1 april:
- van 11.15 uur tot 14.15 uur van de
vaste commissie voor Sociale Zaken
en Werkgelegenheid over de
armoedenota (24515) (dit gaat om
een vervolg van een overleg dat
reeds is aangevangen en dat
kennelijk veel meer tijd vergde dan
men aanvankelijk had gepland);

maandag 10 juni:
- van 11.15 uur tot 18.30 uur van de
vaste commissie voor Verkeer en
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Waterstaat over de verkeersveilig-
heid;

maandag 17 juni:
- van 11.15 uur tot 18.30 uur van de
vaste commissie voor Volkshuisves-
ting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer over de PKB Drink- en
Industriewatervoorziening (23168).

Mevrouw Schimmel (D66): U hebt
voorgesteld om de spreektijden voor
het debat over de situatie bij het
CTSV vast te stellen op zeven
minuten voor de grotere fracties en
minder minuten voor de wat kleinere
fracties. Is dat niet krap bemeten,
gelet op het feit dat het een
behoorlijk ingewikkelde situatie is?

De voorzitter: Neen. Ik let daarbij
op de besluitvorming van gisteren
door de Kamer en op de mededeling
van de voorzitter van de commissie
dat er weliswaar een discussie zal
plaatsvinden, maar dat die discussie
niet afrondend zal zijn. Ik heb
namelijk begrepen dat men gevraagd
heeft om een regeringsstandpunt
naar aanleiding van het rapport van
de heer Rood. Als ik het goed heb
beluisterd, lag daarin de aankondi-
ging besloten dat ook daarover nog
een keer gesproken zal kunnen
worden. Met andere woorden: het zal
geen afrondend debat zijn. Vandaar
mijn vraag van gisteren of het een
kort debat zou kunnen zijn. Ik kan mij
goed herinneren dat daar met ''ja''
op werd geantwoord.

Mevrouw Schimmel (D66): Ik ben
het weliswaar met u eens dat het
geen afrondend debat zal zijn.
Desalniettemin is het natuurlijk een
debat waar een aantal belangrijke
zaken moeten worden besproken. Er
is verschil tussen ''kort'' en ''kort'' en
ik vraag mij af of die zeven minuten
voor de grotere fracties en wat
minder voor de kleinere fracties
voldoende zullen zijn.

De voorzitter: Dan zal ik iets royaler
zijn, maar het moet mij wel van het
hart dat ik de besluitvorming binnen
de commissie merkwaardig vind,
omdat het inhoudelijk debat voluit
zal plaatsvinden naar aanleiding van
het rapport van de heer Rood. Men
heeft immers niet alleen gevraagd
om dat rapport aan de orde te laten
komen, men heeft ook gevraagd om
een regeringsstandpunt. Met andere
woorden: morgen zal niet meer dan
de aanloop kunnen zijn. Ik wil in deze

Kamer een beetje vermijden dat wij
dingen tien keer publiekelijk
bespreken, waarbij wij iedere keer
doen alsof het de eerste keer is. Ik
denk niet dat dat een goede indruk
naar buiten maakt. Ik stel dus voor
om misschien toch naar die
verdeling van zeven, vijf en
tweeeÈnhalve minuut te blijven
streven, lettend op het feit dat ± als
ik althans de procedure van de
commissie volg ± dit traject nog een
lange follow-up zal krijgen.

Mevrouw Schimmel (D66): Ik wil het
verder niet bestrijden, maar wij
spreken in deze Kamer niet steeds
over hetzelfde. Er zijn voortdurend
nieuwere gegevens die ons ter
beschikking komen en die tot een
nieuw debat leiden.

De voorzitter: Ik ben blij dat te
horen. Zullen wij proberen om het
toch rond die zeven minuten te
houden?

Mevrouw Van Nieuwenhoven
(PvdA): Voorzitter! Wij hebben in de
vaste commissie niet over spreektij-
den gesproken.

De voorzitter: Nee, maar ik heb
gisteren een vraag gesteld en daar
was u bij.

Mevrouw Van Nieuwenhoven
(PvdA): Dat wil ik best toegeven,
maar het punt is dat mevrouw
Schimmel gelijk heeft. Wij hebben
een knip aangebracht door eerst te
spreken over wat nu in de actuali-
teit...

De voorzitter: Laten wij het kort
houden, want wij hebben vandaag
nog meer te doen.

Ik stel nader voor, de spreektijden
te bepalen op 10 minuten voor de
fracties van de PvdA, het CDA, de
VVD en D66, 7,5 minuut voor de
overige fracties en 3 minuten voor
de groep-Nijpels en het lid Hendriks.
Dit heeft het voordeel dat er wellicht
minder interrupties nodig zijn.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan
mevrouw Aiking-van Wageningen.

Mevrouw Aiking-van Wageningen
(groep-Nijpels): Voorzitter! Onze
fractie zou naar aanleiding van het
verslag dat gisteren is gemaakt van

het overleg in de vaste commissies
voor Binnenlandse Zaken en voor
Justitie graag het onderwerp ''de
reorganisatieplannen van het LSOP
in verband met de opheffing van De
Cloese in Lochem en De Harne in
Harlingen'' op de agenda van de
Kamer zien geplaatst.

De heer Rabbae (GroenLinks): Mijn
fractie steunt dit verzoek, voorzitter.

De voorzitter: Het is een twee-
minutendebat. Ik stel voor, dit
verslag aan de agenda toe te
voegen.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Over het tijdstip
waarop wij dit aan de orde zullen
stellen, zal ik nadere voorstellen
doen. Ik denk dat het deze week niet
meer lukt.

Aan de orde is het debat naar
aanleiding van een algemeen
overleg over de landmijnen-
problematiek.

De voorzitter: Het gaat om de
afronding van een debat, bedoeld
voor het indienen van een motie en
niet het voortzetten van het overleg.
Dit betekent dat interrupties en dat
soort dingen niet aan de orde zijn,
tenzij blijkt dat een vraag nog niet is
beantwoord. Ik moet op dit punt de
teugels langzamerhand strak houden.
Indien men het algemeen overleg
wenst voort te zetten, gebeurt dat in
de commissie. Dit is de afronding:
motie indienen, oordeel kabinet en
dan zo snel als mogelijk stemming.

De beraadslaging wordt geopend.
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Mevrouw Sipkes (GroenLinks):
Voorzitter! Er liggen miljoenen
landmijnen verspreid over de gehele
wereld, wapentuig dat dagelijks erg
veel slachtoffers eist. Jaarlijks komen
er 3 tot 5 miljoen bij, terwijl er
tegelijkertijd slechts 80.000 geruimd
zullen worden. Deze oh zo langzaam,
maar ook oh zo zeker werkende
massavernietigingswapens vormen
een immens probleem. Dit probleem
wordt door de regering onderkend.
Zo stelde de minister in november
1994 in een reactie op een motie van
mijn hand dat hij in de toekomst
420.000 overtollige landmijnen zou

Voorzitter
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